
 

Skilte:  

Vi har fået nye skilte sat op med gennemkørsel forbudt for lastbiler, om det er de 
rigtige skilte og om de står rigtigt, må tiden vise. Vi vil gerne have en tilbagemelding 
fra jer på et senere tidspunkt. Pt. synes jeg ikke, vi har så mange varebiler igennem. 

 

Cykelsti:  

Det blev meldt ud at der ikke var penge til cykelstien. Men efter at kommunens 
budget er vedtaget har man alligevel fundet pengene, så mon ikke vi får den nu. Jeg 
ved ikke hvad man skal sige om forløbet, men der kan næsten skrives en bog om det. 

 

Skulptur:  

Vi søgte om en skulptur mere, men fik ikke nogen. Vi prøver igen til næste år. 

 

Bikestation:  

Vi har utroligt mange cykelturister igennem byen og derfor har bestyrelsen snakket 
om at få en bikestation sat op som service til turisterne. Lis har undersøgt sagen, vi 
ved at kommunen har nogen stående, men har fået oplyst, at er de øremærket til 
andre steder. Vi arbejder stadig på sagen. 

 

Varme og VE anlæg:  

Alle i byen har fået brev i e-Boks om, at vi ikke får fjernvarme. Vi skal ikke forvente 
hjælp fra kommunen til fællesindkøb af f.eks varmepumper, så vi skal selv finde 
løsninger på vores varmesituation. At etablere noget fælles bliver desværre alt for 
dyrt, da vi er for få. 

I foråret afholdte kommunen et borgermøde i SFS om placeringen af VE anlæg, og de 
forslag har virkelig fået folk op af stolene. I nogle områder er der meget stor 
modstand. Her i vores område er der pt. ikke foreslået opsætning af hverken 
vindmøller eller solcelleparker. Så vi er ikke længere end for et år siden. Der er lige 
kommet et udspil fra regeringen, det kan i læse mere om på Smøls hjemmeside. 

”Klimahandling oktober 2023” 

 

Bord/bænkesæt:  

Vi søgte Nordea om midler til køb af bord/bænkesæt til skulpturparken, Vi fik 16000 
kr. 

 

 


